
Møteinnkalling                        Møtesekretariat: Anniken Skovli 

Til: Styremedlemmene (styret 2021) 

Om: INNKALLING TIL Styremøte mandag 18. oktober 2021 

Møtetid: Kl. 17:00 Møtested: Kalvskinnet LY14 

Signatur: Leder Erudio; Ingrid Landsverk  /sign./ 

 

NB: Alle faste styremedlemmer har møteplikt og gir beskjed om forfall til leder. Saksdokument 

tilsendes de faste representantene. 

Tilstede: Ingrid Landsverk, Daniel Remvik, Jens Ruud Bunkholdt, Anniken Skovli, Marita 

Remøy, Liv Marie Hansen, Jon-Emil Steine, Kristine Sandland Kristensen   

SAKSLISTE 

112/21 INNKALLING, REFERAT- OG ORIENTERINGSSAKER 

Godkjenning av innkalling og saksliste ved dagens styremøte 

- Godkjent  

Godkjenning av referat fra forrige styremøte 

- Godkjent  

Møteetikette v/Ingrid  

- Vi må lære litt om møteetikette for å effektivisere møtene fremover. Går gjennom de 

ulike møtetegnene, innlegg, spørsmål, kommentar og saksoppklaring. Introduserer oss 

for et nytt konsept, «applaus».  

 

120/21 Fagansvarlig 



Oppdatering av tiden fremover v/Jens 

- Ligger godt an med quizer fremover. Dedikert roller i større grad innad i komiteen, 

blant annet PR og økonomiansvarlig. 11 november fagseminar fra 16.30 til 19.30. 

«God skole» som er tema, dette inkluderer blant annet temaet «mobbing».   

Skrivestuer 

- Gått veldig bra forrige gang, effektivt. Kommer nytt på onsdag. Ønsker å gjennomføre 

en ekstra, grunnet god oppslutning.  

Møte med Spanskrøret 

- Fikk god oversikt, pratet om: 

• Fagseminar 

• Hybridquiz på work work 

• Sykdom, dette er grunnen til at de ikke har vært tilgjengelig den siste tiden. Men nå er 

de tilbake, og ønsker å ta ansvar på neste fagseminar etter jul.  

Postkasse unveiling 

- Jens har mekket ny postkasse som han viser frem. Denne har han snekret selv og malt 

rød. Styret er veldig fornøyd. Marita tar ansvar for å male detaljer på den.  

113/21 Leder 

Ansikt utad v/Ingrid 

- Det har skjedd flere ganger at Erudio har gått ut i media uten at leder har vært opplyst 

på forhånd. Når man får henvendelser fra presse, «under dusken» også videre, ønsker 

leder å være informert. Dette er viktig å gjøre en vurdering på fordi medieopptredener 

kan ha konsekvenser for fremtiden din. Det er leder sin oppgave å være 

linjeforeningens ansikt utad.  

Styremøter og frist for styremøter v/Ingrid 

- Oppleves som vanskelig å planlegge styremøter fremover. Dette gjelder også 

vedtektsmøter. Vedtekstmøte blir 27 oktober. Doodle er vanskelig å bruke fordi det er 

lite effektivt. Dette er årsaken til at datoer fremover blir fastsatt sent.  



- Innlegg: Hvis det starter kl. 19 passer det bedre for et styremedlem. Dette var leder 

informert om. 

- Vedtektsmøte blir hos Jon Emil 

- Innlegg: Positivt tilbakemelding til leder, «du gjør en god jobb!» 

Oppdatering av tiden fremover v/Ingrid 

- Møter og allmøte kommer i tiden fremover.  

114/21 Nestleder 

Spørreundersøkelse v/Kamilla 

- Har laget spørreundersøkelse som ligger på disken. Denne innebærer at medlemmene 

skal kunne gi oss tilbakemelding på arrangementer vi har avholdt. Dette kan være 

aktuelt for komiteene og deres fremtidige arrangementer i tiden fremover.  

- Spørsmål: hvor ligger den? 

- Svar: Den kommer opp hvis du søker opp «spørreundersøkelse», ligger under 

«spørreundersøkelse 2021».  

- Går gjennom noen tilbakemeldinger, mye god tilbakemelding.  

Inventar v/Kamilla 

- Har sendt melding til SIT om skapplass, venter på svar.  

- Lagd skjema for sjekking av utstyr som nestlederen kan bruke. Dette brukes en gang i 

måneden for å sjekke om alt er i orden. Lavvo sjekkes hver gang etter bruk. Et google 

docs skjema er for at medlemmer skal kunne bruke, varsel direkte til nestleders mail 

når noe blir lånt ut. Dette vil ligge på disken, skal brukes hver gang utstyr blir lånt ut. 

- Spørsmål: hvordan skal medlemmer finne det hvis det ligger på disken? 

- Svar: Det kan ligge enten på nettsiden eller i beskrivelsen på facebookgruppa til 

medlemmene. Eller aktivitetsgruppebeskrivelsene? Dette må vi ta en avgjørelse på 

- Spørsmål: Hva slags utstyr er tenkt å lånes ut? For eksempel fotball, er det noe vi skal 

låne ut?  

- Svar: Det er tenkt for hver gang det blir lånt ut skal det sjekkes. Alt av utstyr.  

- Spørsmål: Er det tenkt at vi skal leie skap hos SIT?  

- Svar: Ja venter på svar fra SIT, backup er skoleskap.  

 



Standplass v/Kamilla 

- Sendt mail om at folk står på stand foran tavlen vår. Svaret er at stand som står foran 

tavlen vår er plassert riktig, det er ikke noe vi kan gjøre med utenom å eventuelt søke 

om en ny tavleplass til neste år. 

- Innlegg: Vanskelig for dem som deler ut standplass å bestemme hvem som skal stå 

hvor, forslag om at det beste for oss er å flytte tavleplass til et sted som er mer synlig. 

 

Allmøte v/Kamilla 

- Blir allmøte 16. november  

- Skal lages Facebook arrangement så snart som mulig, snakker med 

informasjonsansvarlig  

Alkohol på allmøte, diskusjon: 

- Innlegg: Tror at alkohol kan være med å gjøre allmøte bedre, det kan føre til bedre 

oppmøte. 

- Spørsmål: Har noen begynt prosessen med å søke om eventuell alkoholbevilging?   

- Svar: Nei 

- Innlegg: forslag om å søke om bevilgning, og booke et rom på Samfundet i ettertid 

som en slags etterfest.  

- Innlegg: Lurt å booke et sted til etterfest fordi det tar lang tid før kommunen svarer på 

henvendelser om alkohol 

- Innlegg: Hvis vi skal søke om alkoholbevilgning må noen gjøre det nå. Dette blir 

Kamilla (nestleder) sitt ansvar. 

- Innlegg: Lurt at man kan kjøpe antall «bonger», også får folk antall enheter som de 

har bestilt på forhold. Bør vi sette en maksgrense på bonger?  

- Innlegg: blir det kjøp av bong eller kjøp av alkohol? Da søker man ikke om 

alkoholbevilgning til kommunen, men om tillatelse om å drikke på skolen. Dette kan 

være en enklere løsning.  

- Styret et positive til alkohol på allmøte. 

Etterfest på allmøte er det også stemning for i styret.  

- Innlegg: Skal vi ha en tradisjon med å overrekke bånd til nye styremedlemmer? 



- Svar: det er vanskelig fordi man ikke vet hvem som stiller på forhånd nødvendigvis.  

- Svar igjen: det kan være en midlertidig greie, de nye styremedlemmene overtar forrige 

persons bånd. De får ikke båndet, det er bare et symbol. 

 

- Innlegg: Dersom vi skal begynne med alkoholservering på allmøte må vi ta i 

betraktning at det vil bli noen endringer i kulturen rundt allmøte. Vi må ta stilling til at 

det kan bli useriøse innlegg osv. Hvordan kan vi forberede oss godt på dette? 

- Svar: Vi må ha en streng møteleder som setter tydelige rammer for møteetikette  

Oppdatering av tiden fremover v/Kamilla 

- Lage facebookarrangement for allmøte så snart som mulig.  

115/21 Økonomiansvarlig 

Medlemmer v/Jon-Emil 

- Kort gladsak, 145 nye medlemmer i år.  

- Innlegg: Dere som har komiteer, få medlemmene deres til å bli medlemmer i Erudio. 

Og vær nøye på at vi sjekker om folk er medlemmer når det kreves at de skal være 

medlemmer, for eksempel hvis de kjøper medlemsbillett til Åre.  

Budsjett v/Jon-Emil 

- Begynner å jobbe med budsjett for neste år, og runde opp et regnskap som skal 

presenteres på allmøte. Gjenstår noe før det er ferdigstilt.  

Oppdatering av tiden fremover v/ Jon-Emil 

- Fullføre ting før allmøte. Fortsette med innbetalinger til Åre, skape oversikt. Forsetter 

å holde på med vedtekter. Dette må trimmes. 

- Spørsmål: Har Erudio fått betalt Åre? 

- Svar: Tar en intern runde på det der 

- Spørsmål: Har vi fått tilbake penger fra fadderuken? 

- Svar: Ja.  

- Innlegg: Det må klargjøres ovenfor SIT om at de skal være revisor.   

116/21 Arrangementsansvarlig 



Samarbeid med Delta v/Liv 

- Utfordrende samarbeid. Dette har vært fordi Delta har et annet oppsett enn oss. Det er 

forskjellige komiteer som er ansvarlige for ulike ting. Kommunikasjon har gått 

mellom leder og Liv selv om de har komiteer som skal ta seg av denne biten. Ser ut 

som at det har blitt oppklaring rundt dette, og ser positivt ut fremover.  

 

Halloween 

- Får ikke svar på alkoholbevilgning før neste fredag 

- Alternativ 1: ha halloweenopplegg på en sal på Gløs dersom vi får innvilget alkohol. 

- Alternativ 2: kombinere kjellere, men da kan det være det ikke blir plass til så mange. 

Dette forslaget var arrangementkomiteen positive til. Derfor er dette det mest aktuelle.  

- Innlegg: positiv til alternativ 1, men begge er gode forslag 

- Innlegg: Kan være mye jobb med bonger, derfor er jeg mest positiv til alternativ 2. 

- Innlegg: Sier meg enig, mest enig i alternativ 2, kjeller. 

- Styret er mest positive til alternative 2 grunnet gjennomføring.  

Oppdatering av tiden fremover v/Liv 

- Beerpong turnering på Dragvollkjeller, 6. november. 

- Ønske om å ha en fest i løpet av slutten av november, for eksempel «white lie party».  

- Spørsmål: var «white lie party» for komiteen eller for alle medlemmer? 

- Svar: for alle medlemmer  

117/21 Redaktør 

Oppdatering av tiden fremover v/Synne 

- Korrekturmøte for den nye ugleposten i morgen 

- Avis skal være klar om to uker 

- Har planer om å gjennomføre en anonym spørreundersøkelse for komiteen etter siste 

uglepost er ute for å se hvordan gjennomføringen har vært.  

118/21 Grafisk 

Oppdatering av tiden fremover v/Marita 



- Hettegensere, lurer på om det lønner seg å ta etter jul? 

- Innlegg: kommer an på om du skal fortsette og har lyst til å gjøre det. 

- Svar: Jeg har lyst til å designe nye gensere, usikker på om jeg rekker.  

- Spørsmål: hva slags genser? 

- Svar: til komitemedlemmer  

- Spørsmål: Når vil det komme nye styregensere? 

- Svar: det må jeg se nærmere på 

- Spørsmål: Dersom det blir aktuelt burde det bli bestilt samtidig 

- Innlegg: Hvis vi skal ha julekalender hadde det vært kult å få til merch i forkant.  

119/21 Faddersjefer 

Oppdatering av tiden fremover v/Daniel og Anniken 

- Har ingen ting å ta opp.  

Pause  

121/21 Informasjonsansvarlig 

Dato i flyt v/Andrea (kun skriv dato for promotering, ikke “finner sted”) 

- Innlegg: Forslag til flytskjema: Kan vi legge til en ny «bolk» der man skriver inn når 

arrangementet finner sted? 

Flinke med flyt! v/Andrea 

Oppdatering av tiden fremover v/Andrea 

122/21 Aktivitetsansvarlig 

Oppdatering av tiden fremover v/Kristine 

- De arrangementene som har vært har vært suksess. Måtte avlyse «bad og bål» grunnet 

været. Nytt møte med koskom på torsdag.  

- Vaffelsalg, dette skal vi få i gang. Finne dato og delegere ansvar.   

- Finne ut nye arrangementer, lyst til å få til natursti igjen.  

- Innlegg: Forslag, når dere har møte med komiteer, skriv det inn i aktivitetskalender. 

Dette gjør det lettere for leder å planlegge styremøter.  



- Alle aktivitetsgruppene er oppe og går, håndball trenger litt mer engasjement. Hva 

skyldes dette?  

- Innlegg: de fleste som har pleid å være med på håndball er i praksis nå.  

- Kommentar: generelt dårlig engasjement. Forslag om å ha kombinert håndballag med 

andre linjeforeninger. 

- Innlegg: instagrambrukeren til håndballaget burde følge mange på sosiale medier, slik 

at man får mange følgere tilbake. Vi må få ut at dette er lavterskel!!! Lurt å ha 

påmelding til trening. 

- Innlegg: Man kan booke hallen 48 timer før, dette gjør planleggingen vanskelig. 

Vanskelig med påmelding også.  

- Innlegg: Vanskelig med facebookgruppa fordi det er mange medlemmer som ikke er 

aktive.  

- Forslag: Skriv et innlegg om at de som ikke vil være med må delta.  

- Innlegg: Vanskelig å ha fast treningstidspunkt, men prøv likevel! Spesielt viktig med 

en fast dag.  

- Innlegg: Også utfordrende fordi man må være innendørs.  

- Forslag: Fredag ettermiddag kan dere ha trening 

- Innlegg: Kunne det vært aktuelt å leie en hall? 

- Forslag: se hvor mye det koster å leie spektrum, hallen der.  

- Innlegg: Vi må satse på engasjement, og dersom det er der kan vi satse på å leie en 

hall.  

- Innlegg: mange vil ikke være med fordi det er avansert. Hvordan skal vi løse dette?  

- Innlegg: Ikke bra nok promotering.  

- Forslag: prikkesystem for at folk ikke skal hive seg av trening i siste liten.  

- Forslag: Få ut et instagraminnlegg om håndballaget på Erudios instagram.  

123/21 Eventuelt 

Samarbeid med utesteder v/Anniken 

- Det er flere linjeforeninger som har samarbeid med utesteder, for eksempel dersom du 

er medlem i linjeforening får du billigere/gratis inngang, rabatt på drikke, osv. Dette 

kan være positivt for Erudio og føre til enda flere medlemmer.  

- Innlegg: Heidis kan være et god eksempel. 

- Innlegg: faddersjefene kan ta ansvar for dette.  



Erudiokrus v/Jon-Emil 

- Forslag om å lage kaffekopper med Erudio sin logo på.  

- Innlegg: hvis vi skal selge må vi huske på «moms». Det skal ikke overgå 50 000 i 

regnskapsåret. Dette gjelder generelt med tanke på merch.  

- Innlegg: Få til kopper innad i styre?  

- Innlegg: Kanskje greit å ta dette opp neste år.  

- Innlegg: For å forhindre moms må vi begrense hvor mye vi bestiller. 

- Innlegg: ikke satse på merch, men bruke det som premier i konkurranser og til styre. 

Kontor v/Jon-Emil 

- Lufte en tanke om å vurdere å snakke om det å muligens vurdere å flytte kontor på 

Kalvskinnet 

- Innlegg: dette kan føre til et større kontor.  

- Innlegg: Forslag om å ha to kontorer, et på Dragvoll og et på Kalvskinnet. Dette kan 

være positivt for samarbeid med ILU og Salt. 

- Innlegg: kontorkomite dersom man vil ha nytt kontor til neste år.  

Oppdatering av komitésider v/Synne 

- Vi utnevner en nestleder i komiteer, som kan fungere som en «vara» dersom 

styremedlemmet ikke kan komme.  

- Innlegg: dette virket som for mye jobb og at man ikke finner medlemmer som er 

motivert nok  

 

Samarbeid med fakultetene v/Liv 

- Skryt om at vi har vært synlige  

- Vi burde søke om midler, for det har de, for å si det sånn        

- De ønsker promotering hos oss.  

Bryllup v/alle  

- Kristine og Anniken får hovedansvar for organiseringen og samarbeid med Delta.  

 



Vedtekter v/alle 

- Leder leser gjennom vedtektene som er gjeldene for Erudio i dag.  

- Fjerner setningen «Erudio jobber primært på det lokale plan, men politikken er 

global».  

- Forslag om at informasjonsansvarlig skal oppdatere vedtektene til vedtektsmøte.  

- Forslag om å presisere hvor lenge medlemskapet varer, at så lenge du er med i NTNU 

så har du medlemskap. 

Æresmedlemkomite - Forslag om å presisere noen konkrete retningslinjer for hvem som skal 

sitte i «æresmedlemsskapkomite», og hvor mange som skal sitte. 

-  Minst to kull skal være representert (minst en av dem må være fra 3-5 og minst en må 

være fra 1-2). 

- Alle komiteene skal være representert med 1 medlem. Dette kan ikke være leder for 

komiteen  

- 2 representanter fra alle komiteene (av disse er 1 styremedlem med stemmerett og 1 er 

vara uten stemmerett, men har rett til å komme med innspill). Det kan ikke være et 

styremedlem som sitter i en komite. 

- 2 representanter fra styre (av disse er 1 styremedlem med stemmerett og 1 er vara uten 

stemmerett, men har rett til å komme med innspill).  

- 1 representant som er aktivitetsansvarlig (Med stemmerett. For å representere 

aktivitetsgruppene, lektur, fotball osv. Disse blir kanskje ikke lagt merke hvis ikke).  

- Med stemmerett: 7 stk.  

- Totalt: 13 stk.  

- Det er møteplikt  

- Det opprettes komite i forbindelse med jubileumsball 

- Det skal stå i vedtektene at æresmedlemmer skal få jubileumsball  

Møteplan v/alle  

- Vi minner om møteplikt  

Møtekritikk v/alle 

- Ros for å begynne på vedtekter.  



- Til vedtektsmøte: kom forberedt og skriv ned det dere ønsker å ta opp. Dersom vi gjør 

det på denne måten, vil det bli mye mer effektivt. Vær konkret og gjerne tenk ut en lur 

formulering.  

- Positivt med gjennomgang av møteetikette.  

 


